
Mariaheide, 29 mei 2023 

 

Jaarverslag SCMH seizoen 2022-2023 

 

Inleiding 

We kunnen weer terugkijken op een geslaagd seizoen. 

We hebben goed bezochte activiteiten kunnen organiseren, denk aan het jeugdkorfbaltoernooi, de 

clubdag, diverse kantinefeesten en de vrijwilligersavond. Deze avond wordt sinds jaar en dag 

georganiseerd om de vrijwilligers te bedanken voor hun inzet bij SCMH. Hoe groot of klein die ook is, 

alle handjes helpen en daar is het bestuur van SCMH erg blij mee! Ook fijn te zien dat er veel ‘nieuwe’ 

gezichten deze avond van een hapje en drankje kwamen genieten. Cindy van de Burgt en Jan Raaijmakers 

werden deze avond extra in het zonnetje gezet en kregen de ‘Vrijwilliger van het jaar’ uitgereikt. Beiden 

zetten zich al jaren in voor SCMH en dat werd met mooie woorden van voorzitter Will benoemd. 

Eindelijk kon ook dit jaar de nieuwjaarsreceptie weer zijn doorgang vinden. Op deze dag huldigen we 

graag onze jubilarissen. Door de hoge opkomst van onze leden en hun familie, is dit ieder jaar weer een 

bijzonder moment, die we hopelijk nog vele jaren kunnen voorzetten. Ook de afsluitende dag van 

senioren was een groot succes. De feestcommissie had er weer een verrassend thema aan gekoppeld wat 

in de smaak viel. Zo zie je maar, waar een kleine club groot in kan zijn! 

Daarnaast hebben we als club geïnvesteerd in materialen op en om de velden. En ook het komend seizoen 

staan er investeringen op het programma, om het als SCMH allemaal nog beter voor elkaar te krijgen! 

Daarover meer in de ALV van 19 juni. 

 

Bestuurszaken en vergaderingen 

Nog steeds zijn we druk met het afstemmen binnen SCMH. Wat de ene afdeling als ‘gewoon’ ervaart, is 

voor de ander ‘bijzonder’. Wat ‘moeten/willen’ we gelijk houden/trekken, wat is ook prima per afdeling 

te regelen/beslissen. Stukje bij beetje komen we hiermee verder. 

In november hebben we de Financiële Ledenvergadering van seizoen 2021-2022 gehouden. De avond 

werd bezocht door 26 leden. Het bestuur vindt het erg jammer dat de opkomst zo laag is, daar het wel een 

belangrijke bijeenkomst is van de vereniging. Tijdens deze vergadering geeft het bestuur een inzicht in de 

financiën van de club en willen we, samen met onze leden, delen hoe we er voor staan. Ook waardeert het 

bestuur het wanneer er meegedacht wordt vanuit de leden over investeringen etc. Voel je dan ook 

geroepen om bij deze vergadering aanwezig te zien. Zo ook voor de Algemene Ledenvergadering. 

Naast bovenstaande 2 belangrijke vergaderingen, heeft het hoofdbestuur het afgelopen seizoen in totaal 

11 bestuursvergaderingen en 1 ingelaste vergadering gehad. 

 

Samenstelling bestuur 

Het dagelijks bestuur bestaat uit: 

Voorzitter: Will Kemps 

Secretaris: Femke van der Velden  

Penningmeester: Tijn Habraken 

Het hoofdbestuur wordt gevormd door het dagelijks bestuur samen met de voorzitters van de commissie: 

Seniorenvoetbal: Bert van den Broek 

Jeugdvoetbal: Willem Maas 

Seniorenkorfbal: Kristie van Hooff 

Jeugdkorfbal: Nicole Heerkens 

Sponsoring: Menno van Hees 

P.R.: Dinfy van den Broek 

Evenementen: Lieke Schepens 

Sportkantine: Bert van der Linden 

Facilitair: Tino van der Velden 

Aan de start van dit seizoen zijn er enkele bestuurswisselingen geweest. Ruud van der Sanden 

(penningmeester) is gestopt en is opgevolgd door Tijn Habraken. Bert van der Linden is bereidt gevonden 

de taak van voorzitter Sportkantine in te vullen. Beide voelen zich als een vis in het water! 

Fijn dat het bestuur weer voltallig is.   

 

 

 



Seniorenvoetbal 

Seizoen 2022-2023 is een seizoen wat gekenmerkt werd door veel blessures… langdurige blessures. 

Vooral de selectie werd hiervan de dupe. Ook bij de lagere teams moest men vaak een beroep doen op de 

andere teams, om voldoende spelers aan de aftrap te krijgen. Desalniettemin begon SCMH met 5 

seniorenteams op de zondag, een zaterdagveteranenteam, een VR30+-team en een VR18+-team, die op 

vrijdagavond hun toernooitjes speelden. Het VR18+-team nam voor de eerste keer deel aan de competitie. 

Nieuw was verder een seniorenteam, wat mede door toedoen van Toinne van den Boogaard is ‘opgericht’.   

De selectie stond voor het tweede seizoen onder leiding van Stan Vos uit Oss. Die werd in zijn 

werkzaamheden bijgestaan door de vaste stafleden, zoals ook de andere seniorenteams op hun vaste 

leiders konden rekenen. De leiders van ons nieuwe team waren en blijven Jelle van Uden en Coen van der 

Wielen. 

De resultaten van SCMH 1 waren wisselend. SCMH eindigde in de middenmoot. Opmerkelijk was dat 

verschillende wedstrijden op het nippertje of met één doelpunt verschil werden verloren. Het vuurwerk dit 

seizoen was de thuiswedstrijd tegen Festilent. In Mariaheide werd het team uit Zeeland kampioen, maar 

SCMH was een waardige tegenstander, die het kampioenschap zeker niet cadeau deed. Een minder 

positief puntje dit seizoen waren de diverse langdurige blessuregevallen. Enkele spelers zijn hierdoor 

zelfs genoodzaakt te stoppen met voetballen. Jammer! 

SCMH 2 begon het seizoen in de 4e reserveklasse. Op verzoek van de spelersraad werd overplaatsing naar 

de 5e reserveklasse aangevraagd. Kwaliteit, kwantiteit én voetbalplezier waren de redenen voor dit 

verzoek. De vraag werd door de KNVB gehonoreerd. Met dank aan de ‘invallers’ uit de andere teams 

bleef het plezier bij de spelers aanwezig. 

Het 3e team was een mix van het team van het voorgaande seizoen, aangevuld met het restant van SCMH 

4 uit datzelfde seizoen. Uit dat team waren veel spelers gestopt, waardoor een tekort dreigde. De mix van 

oud en jong was nu een mooie oplossing en gezien het aantal spelers, kon het andere teams vaak helpen 

met hun tekorten. 

De opzet van het nieuwe team SCMH 4 was om op zondag lekker een potje te voetballen om aansluitend 

in de kantine onder het genot van een drankje, de wedstrijd en het weekend te evalueren. In het begin kon 

het team nog geen potten breken, maar gaandeweg het seizoen ging het steeds beter én er werd zelfs een 

wedstrijd gewonnen! Jammer was wel, dat het team vaak met te weinig spelers stond en zodoende een 

beroep moest doen op spelers van andere teams. Een enkele keer moest helaas toch een wedstrijd afgelast 

worden, om op een later tijdstip ingehaald te worden. Dit eerste seizoen eindigde het team als laatste, 

maar de toekomst ziet er goed uit. 

SCMH 5 kende ten opzichte van voorgaande seizoenen geen wijzigingen. Het speelde haar wedstrijden 

met wisselend succes. Het team kende in de personele bezetting één nieuwkomer: Louis Rijk heeft de 

overstap vanuit het 3e gemaakt. Bijzonder is, dat Louis op dit moment bij SCMH qua leeftijd het oudst 

actief voetballend lid aller tijden is. Hij stoot hiermee Jan Raaijmakers van de troon.  

De lagere teams eindigden allen, m.u.v. SCMH 4, in de middenmoot. 

De zaterdagveteranen, voor onze begrippen Vetzat, hebben, onderbroken door een lange winterstop, hun 

wedstrijden gespeeld. Helaas moesten ook hier vaak wedstrijden afgelast worden vanwege een tekort aan 

spelers. De oorzaak lag niet altijd aan SCMH, want ook de tegenstanders kenden personele problemen. 

Een standenlijst wordt niet bijgehouden, maar iedereen waande zich kampioen. 

De VR30+ en de VR18+ namen deel aan de vrijdagavondtoernooitjes. Om de ongeveer 4 weken stond er 

een toernooi op het programma. Na de winterstop werd een nieuwe indeling gemaakt, zodat men tegen 

enkele andere teams speelde. In beide poules deed SCMH goed mee, maar een kampioen zat er niet bij. 

Jammer genoeg werden enkele toernooitjes vanwege het weer afgelast. 

Een bijzonder fenomeen dit seizoen was het aantal verzette wedstrijden. Door verschillende oorzaken, 

o.a. ook nog als gevolg van corona en vele blessuregevallen, moesten wedstrijdcoördinatoren in de slag 

om een wedstrijd op een andere dag gespeeld te krijgen. Dit was niet alleen bij SCMH, maar ook bij 

andere verenigingen. Zo zelfs, dat de KNVB er tijdens een overleg een themapunt van gemaakt had. 

Aangedragen mogelijke oplossingen worden onderzocht. 

De jaarlijkse afsluiting van het seizoen was een succes. Een kleine 100 deelnemers hebben genoten van 

heerlijke pizza uit de steenoven. Niet-liefhebbers van pizza waren daarbij ook in grote getalen aanwezig 

en het werd een heel gezellige middag. Dank aan de organisatie.  

Vanwege te weinig animo bij sponsors heeft het sponsortoernooi dit jaar geen doorgang gehad.  

Om de seniorenafdeling voetbal draaiende te houden, heeft de vereniging een beroep kunnen doen op vele 

vrijwilligers. Op allerlei gebied zijn mensen nodig en zij allen maken het mogelijk dat onze leden lekker 

hun wedstrijdjes kunnen voetballen. Heel veel dank aan alle vrijwilligers! 



Jeugdvoetbal 

Ook dit mooie jaar zit er weer op. Een jaar waarin alle corona maatregelen volledig zijn vervallen en alle 

jeugdleden van een volledig voetbalseizoen hebben kunnen genieten. Dit jaar met maar liefst 15 

jeugdteams! 

De trainers en leiders zijn zoals elk jaar weer gestart met een bijeenkomst om alle neuzen dezelfde kant 

op te krijgen. Zo is SCMH vorig jaar gestart met het programma “Gelijke Kansen”. Met de principes van 

Gelijke Kansen en Gemengd Voetbal krijgt een grotere groep voetballers de mogelijkheid om zijn of haar 

potentie volledig te benutten en maximaal plezier te beleven aan voetballen. Hierdoor voelen kinderen 

zich gezien, blijven ze langer voetballen en nemen de mogelijke negatieve bijzaken van teamindeling en 

selectiebeleid sterk af. 

Daarnaast is er dit jaar nieuwe clubkleding aangeboden aan de trainers en leiders. Tegen een kleine 

vergoeding was het mogelijk een polo, vest, broek en/of jas voorzien van SCMH logo en eventueel 

initialen aan te schaffen. Dit straalt inmiddels erg veel uniformiteit uit, en zijn de aanspreekpunten bij 

SCMH wat beter te zien en vinden. 

Ook groeit SCMH jeugdvoetbal enorm. We zien een stijgende lijn over de afgelopen jaren. 4 jaar lang 

gemiddeld 14 jeugdleden per seizoen erbij. Als we deze stijgende lijn doorzetten gaan we de 200 

jeugdleden grens snel bereiken.  

Dit kan alleen niet zonder goede organisatie erachter. Hierin gaat het jeugdbestuur enkele wijzigingen 

ondervinden. Zo gaat Harrie Raaijmakers de rol van Hoofd Opleiding op zich nemen, om alle trainers en 

leiders wat meer te kunnen sturen en begeleiden. Roy van der Heijden zal hierdoor de rol van Voorzitter 

TCJ overnemen. 

Daarnaast zijn er afgelopen jaar ook naast het regulier voetballen weer een aantal evenementen geweest. 

De wat jongere jeugd mocht aan het begin van het jaar een bezoekje van Sinterklaas verwachten. Terwijl 

de wat oudere jeugd om dit toch te vieren met het team is gaan bowlen. 

10 Juni zal de seizoensafsluiting voor jeugdvoetbal plaatsvinden. Bij het schrijven van dit verslag 

verwachten we dat het deze dag enorm druk zal worden bij SCMH. Zo zullen de meiden van de MO-20 

een ‘Final Four’ toernooi spelen en de junioren en pupillen met verschillende spelvormen het seizoen 

afsluiten. Als afsluiting van deze dag zal de finale van het penaltybokaal afgewerkt worden, waar dit jaar 

een Eredivisie keeper zijn doel zal proberen schoon te houden. Na de prijsuitreiking hiervan zal er nog 

een loterij gehouden worden waar mooie prijzen zijn te winnen. 

Ook is de TCJ tijdens het moment van schrijven weer druk bezig met de indelingen van de jeugdteams. 

Hiervoor zijn er wel nog enkele vacatures open als trainer/leider, met name bij de junioren. Hiervoor mag 

u altijd contact opnemen met Harrie Raaijmakers, voorzittertcj@scmh.nl. 

Ter afsluiting van dit verslag, willen we graag alle vrijwilligers, ouders maar ook vooral de kinderen 

bedanken voor hun inzet en plezier van afgelopen jaar. We wensen jullie allemaal een fijne zomer 

vakantie en hopen jullie aan het begin van komend seizoen weer graag met frisse zin en veel energie te 

zien op het sportpark. 

 

Seniorenkorfbal 

Na enkele jaren waarin het sporten veelal door corona werd beheerst kunnen we dit jaar gelukkig 

terugkijken op een volledig korfbalseizoen. Voor SCMH hebben dit jaar vijf seniorenteams deelgenomen 

aan de competitie: de selectie (sen 1&3), senioren 2 onder leiding van Henk van Hoof en twee 

midweekteams. 

Ook dit jaar kregen enkele speelsters met zware blessures te maken. Daarnaast waren er speelsters in blije 

verwachting waardoor er regelmatig een beroep gedaan moest worden op speelsters uit een ander team. 

Het is super fijn om te zien dat dit wederom goed werd opgepakt en de dames voor elkaar klaar stonden.  

De eerste helft van de veldcompetitie verliep prima, de dames zijn ondertussen gewend aan het kunstgras 

en er werden vele wedstrijden gewonnen. Vooralsnog leverde dit geen kampioenen op. Na het laatste 

speelweekend op het veld werd er direct gestart met de zaaltrainingen. Een tweetal weken later stonden de 

eerste wedstrijden alweer op het programma. Door het kampioenschap van vorig jaar kwam senioren 1 dit 

jaar uit in de overgangsklasse. Ze hadden het lastig in deze zware poule. Door hard werken wisten de 

dames het de tegenstander vaak moeilijk te maken en gaven ze zichzelf niet zomaar gewonnen. Helaas 

eindigde ze onderaan waardoor degradatie naar de 1e klasse een feit is.  

Senioren 2 en 3 evenals de midweekteams hebben een prima zaalseizoen gedraaid. Beide midweekteams 

hebben tot en met de laatste wedstrijd meegespeeld voor het kampioenschap, helaas viel dit net de 

verkeerde kant op en eindigde ze beide op een keurige 2e plaats.  



Begin april zijn voor alle teams de buitentrainingen hervat. Na een paar weken trainen en vooral wennen 

aan het veld ten opzichte van de zaal was het tijd voor de 2e helft van de veldcompetitie. Senioren 1 en 2 

spelen wedstrijdkorfbal en zijn dan ook verder gegaan in de poule van de 1e helft veldcompetitie, senioren 

3 en beide midweekteams spelen breedtekorfbal en zijn opnieuw ingedeeld.                                                                                       

Met nog een paar wedstrijden te gaan zit het kampioenschap voor senioren 1 er niet meer in. Lang bleef 

het in deze poule spannend en speelden ze mee voor het kampioenschap. Door nipt verlies tegen Korloo 

uit Loosbroek is de 1e plaats niet meer haalbaar en gaat Korloo er met het kampioenschap vandoor.  

Senioren 2 is het wel gelukt om kampioen te worden. Uit tegen Corridor in Son en Breugel bleef het tot 

de laatste minuut spannend. De dames hielden het hoofd koel en wonnen de wedstrijd met 8-9. Door dit 

kampioenschap zullen ze promoveren en volgend jaar uitkomen in de reserve hoofdklasse. Gefeliciteerd 

dames en coaches!   

Senioren 3 staat bij het schrijven van dit verslag onderaan maar ze hebben nog twee wedstrijden de 

mogelijkheid om één of enkele plaatsen te klimmen.  

Beide midweekteams staan er goed voor en strijden nog volop voor het kampioenschap. Hopelijk hebben 

ze dit keer meer geluk en gaat het ze lukken.  

Nu het huidige seizoen er bijna op zit alvast een korte vooruitblik op het nieuwe seizoen. Als 

seniorencommissie zijn we blij om te zien dat er maar een paar speelsters zichzelf, enkele door fysieke 

klachten noodgedwongen, hebben afgemeld bij SCMH. Naast de afmeldingen hebben we ook weer 

nieuwe seniorenleden erbij gekregen. We zullen volgend seizoen wederom starten met 3 seniorenteams 

en twee midweekteams. De hoofdtrainer, Henk van Hoof, heeft het bij onze club goed naar zijn zin en 

heeft zijn contract dan ook verlengd met één seizoen.                                                                                          

Tot slot willen we graag alle vrijwilligers, in het bijzonder Carla van der Wielen, bedanken voor de inzet 

in het afgelopen seizoen. Carla gaat na jaren het wedstrijdsecretariaat voor de korfbaltak ingevuld te 

hebben helaas stoppen. Nogmaals dankjewel Carla, het was altijd super geregeld!                                                                                                

Tot op heden hebben we nog geen vervanger gevonden. Lijkt dit je iets of zou je graag meer informatie 

over het invullen van het wedstrijdsecretariaat willen, neem dan vooral contact met ons op.   

De seniorencommissie wenst iedereen een fijne vakantie en tot in het nieuwe seizoen!  

 

Jeugdkorfbal 

We zijn dit jaar gestart met 4 jeugdteams die hebben deelgenomen aan de competitie van de KNKV (F1, 

E1, D1, B1). Het welpenteam speelt in de regio wedstrijdjes tegen elkaar die we met een aantal clubs 

vanuit de regio zelf regelen: de zogenaamde welpenontmoetingen. Ook het G-team en de KangoeroeKlup 

vallen onder jeugdkorfbal.  

Het G-team speelt 4x per jaar een toernooi. Soms zelfs in het buitenland. Bijzonder om te zien dat 

spelplezier daar echt voorop staat. Als een team te weinig spelers heeft, dan vullen ze elkaar gewoon aan. 

Heb je nog niet gescoord, dan krijg je de bal om een poging te wagen. Wil je alleen kijken, dat mag ook. 

Plezier hebben met elkaar, je best doen om te scoren, overspelen, dat is het allerbelangrijkste. Dit jaar 

hebben we het thuistoernooi gehad in sporthal De Bunders. Ook dit jaar was de opkomst en het plezier 

groot. Fam. van Os zorgt er samen voor met alle vrijwilligers dat alles goed geregeld is. Daar mogen we 

als SCMH heel trots op zijn. 28 oktober staat het thuistoernooi op ons mooie Sportpark gepland. Wij 

zouden zeggen: kom eens kijken en aanmoedigen! 

De KangoeroeKlup is voor onze jongste leden van SCMH. Ze kunnen daarna doorstromen naar 

jeugdkorfbal of jeugdvoetbal. Kinderen van 3 t/m 5 jaar krijgen sport- en spelaanbod met een knipoog 

naar de balsporten. Rond sinterklaas, kerst, carnaval, soms met pasen werkt de leiding speciale 

thematrainingen uit. Dan worden er kerstbomen gerend, met paaseieren (tennisballen) geworpen en 

gedoeld of je mag verkleed naar een training komen. Op de foto’s zien we altijd lachende kinderen dus 

ook daar staat samen sporten en bewegen voorop. 

De welpen vinden het vooral leuk om samen met vriendinnen te sporten. Ze spelen wedstrijdjes op een 

klein veld en hebben een grote korf om te mogen doelen. Dan hebben ze iets meer kans dat de bal in de 

korf gaat. Soms hebben ze daar nog geen kracht genoeg voor. Winnen is leuk, maar ook al hebben de 

meiden verloren…..we zien regelmatig filmpjes voorbij komen dat ze toch in een vrolijke polonaise het 

veld aflopen.  

De F heeft dit seizoen nieuwe shirtjes gehad en werden kampioen in het najaar. Wat een feest was dat! 

Gefeliciteerd. De E en D zijn dit jaar gegroeid in hun spel. De E is meer wedstrijden gaan winnen. Ze 

kunnen elkaar beter vinden in het veld en dat maakt dat ze meer lol in het spel krijgen. Mooi om te zien. 

De D speelde dit jaar voor het eerst 2vaks met kinderen uit 3 teams die samen kwamen. Dat was erg 



wennen. Hopelijk zet de groei zich volgend jaar door en gaan ze ook wat wedstrijden winnen. Dat gunnen 

wij ze van harte. Aan hun fanatisme en inzet ligt het niet. Ze blijven strijden tot het fluitsignaal. Knap! 

In de B hebben we dit jaar een groot leeftijdsverschil tussen de meiden zitten. Daar zat een uitdaging, 

maar ook zij hebben elkaar gevonden wat resulteerde in een kampioenschap in het voorjaar. Of….zou het 

ook aan de nieuwe trainingsjasjes hebben kunnen liggen? In ieder geval: gefeliciteerd meiden, trainsters 

en coaches!  

Het aantal jeugdleden voor het korfbal is aan het groeien. Dat is prettig voor de teams en kinderen zodat 

je leeftijdsadequaat kunt spelen. Een hele puzzel voor ons om de 14 trainingstijden (senioren en jeugd) in 

te plannen op 1 kunstgrasveld. Ook een uitdaging om genoeg train(st)ers, coaches en scheidsrechters te 

vinden. Daarom zijn we ook zo blij met onze vrijwilligers die zich iedere week inzetten voor SCMH. 

Speciaal dank aan het jeugdkader korfbal van dit seizoen. Samen hebben jullie, met hulp van teamgenoten 

en ouders, ervoor gezorgd dat alles door kon gaan. Fijn, om te zien dat jullie voor elkaar en voor de 

jeugdteams klaar stonden. 

Vooruitblik volgend seizoen: 

Volgend seizoen starten we met 7 jeugdteams die deel gaan nemen aan de competitie van de KNKV. We 

gaan met 5 jeugdteams trainen, 1 G-team en we hebben nog de KangoeroeKlup. Al met al groeiende. De 

A1 gaat twee keer in de week trainen.  

2 september starten we met het jeugdkorfbaltoernooi voor onze jeugdteams. Meer info daarover komt via 

de evenementencommissie van SCMH.  

Tot slot willen we graag alle vrijwilligers, in het bijzonder Carla van der Wielen, bedanken voor haar 

inzet als wedstrijdsecretaris voor de korfbaltak vele jaren lang. We hebben als jeugdkorfbal veel aan haar 

gehad. Ze kent de weg in het korfbalwereldje, had alles netjes op orde en onze lijntjes waren kort. Dat 

werkt erg prettig binnen ons jeugdkader. Jammer dat ze gaat stoppen, maar alle dank voor de afgelopen 

jaren.  

Ook willen wij in het bijzonder Nelly Schuijlenburch en Angelie Maas bedanken voor hun jarenlange 

inzet bij onze jongste jeugdleden van SCMH: De KangoeroeKlup. Zij gaan het stokje doorgeven aan een 

nieuwe generatie. Daar hebben wij natuurlijk alle begrip voor. Gelukkig blijven wij jullie zien bij SCMH 

als vrijwilligers op andere plekken. Waarvoor onze dank.                                                                   

De jeugdcommissie (ons jeugdkader) wenst iedereen een fijne vakantie en tot in het nieuwe seizoen!  

 

Sponsoring  

Op zondag 2 oktober was de Clubdag waar alle sponsoren waren uitgenodigd om onder het genot van een 

drankje de eerste competitiewedstrijden te komen bekijken. Waarbij van allebei de afdelingen de eerste 

elftallen hun eerste thuiswedstrijd afwerkten onder het toezien van verschillende sponsors. Als 

sponsorcommissie willen wij onze dank uitspreken naar alle sponsors die ook die seizoen SCMH een 

warm hart toe dragen.  

Op deze dag is SCMH 1 voetbal in het nieuw gestoken door Het Broek Softfruit. Dit keer is het eerste 

elftal niet geheel in het groen maar zijn de shirt wit-groen gestreept. Het Broek Softfruit heeft het 

hoofdsponsorschap tot en met 2025 verlengd. Widontec heeft het tweede elftal van de voetbal afdeling 

geheel in het nieuw gestoken. Zij hebben nieuwe shirts en polo’s mogen ontvangen.  

Ook willen we de andere sponsoren hartelijk bedanken. Zo heeft Lenz Architecten nieuwe pakken 

gesponsord voor de dames 2 korfbal. Heeft Mark van Weert Metsel- en Kluswerken nieuwe shirtjes voor 

de jeugd F1 korfbal gesponsord en heeft Oil en Vinegar Eindhoven nieuwe trainingsjacks gesponsord. De 

voetbalvrouwen Dames 18+ zijn in het nieuw gestoken door Goessens Podologie. Onze dank gaat uit naar 

alle sponsoren!  

In september en oktober 2022 heeft SCMH meegedaan aan de Rabo Clubsupport en aan de Grote 

Clubactie. Beide acties waren een groot succes. De Grote clubactie heeft € 2049,62 opgeleverd. Alle 

verkopers hartelijk dank hiervoor. Naast deze acties en mooie geste van de sponsors heeft Vriendenloterij 

ook één eenmalige schenking van € 4.952,- euro waar wij als club heel dankbaar voor zijn.   

Ook zijn we in samenwerking met de mannen van facilitair begonnen met het plaatsen van het scorebord 

bij het korfbalveld waar verder invulling aan gegeven gaat worden.  

We zien er naar uit om in het seizoen 2023-2024 weer alle sponsors op het sportpark te mogen ontvangen 

en er weer een schitterend en sportief seizoen van te maken.  

Namens de sponsorcommissie nogmaals dank aan alle sponsoren!  

 

 

 



P.R. 

Dit seizoen ging van start met een spik splinter nieuwe website. Dit ging niet zonder slag of stoot, maar 

gaandeweg het seizoen begon alles toch vorm te krijgen. De teamfoto’s werden gemaakt door Henriette 

Rovers en Hiske Wijdeven en deze werden op de site geplaatst. Super fijn dat jullie heel het seizoen voor 

ons klaar staan om alles te voorzien van mooi beeldmateriaal. 

De verslaggeving van de vaandelteams ging zoals we dat gewend waren. De voetbal afdeling heeft enkele 

vaste verslaggevers die dit voor hun rekening nemen. Bij het korfbal schrijven de speelsters hun verslagen 

zelf. Top dat dit na elke wedstrijd gedaan wordt, zodat iedereen dit terug kan lezen, bedankt daarvoor.  

De verslagen en alle nodige informatie wordt door Peter Nooijen en Dinfy van den Broek op de site gezet, 

zodat deze altijd up to date is. Verder maken we sinds dit seizoen gebruik van Club TV gekoppeld aan 

Sportlink waardoor de wedstrijduitslagen meteen zichtbaar zijn op de tv in de kantine. Dit wordt 

aangevuld met enkele mededelingen en de agenda. Artikelen, mededelingen of verslagen etc. ontvangen 

wij graag, dus wil je iets met ons delen stuur dit naar pr@scmh.nl. Dit jaar zijn we begonnen met 

communicatie via de club apps naar de leden. Door een testbericht niet naar 1 persoon te sturen maar naar 

heel de club kwamen we er al snel achter dat het een effectief communicatie middel is, waar we in de 

toekomst steeds meer gebruik van zullen gaan maken. 

Met onze trouwe reporter Bert van den Broek zijn we ook super blij mee. Hij schrijft elke maand een 

stukje voor in de Heise Krant, waarmee we alle inwoners van Mariaheide weten te bereiken.  

Van doelshoppen maken we nog steeds gebruikt. Dit jaar heeft dat 123,27 euro opgeleverd. Een mooi 

zakcentje, waar we weinig voor hoeven te doen. 

 

Evenementen 

De evenementencommissie bestaat uit enkele subcommissies welke afzonderlijke de organisatie van de 

evenementen op zich nemen. Vaste commissies voor evenementen die jaarlijks terugkomen, zoals het 

jeugdkamp, jeugdkorfbaltoernooi, etc. en tijdelijke commissies indien het een eenmalig evenement 

betreft. Sinds seizoen 2022-2023 is er ook een feestcommissie actief welke periodieke kantinefeesten 

organiseert. Alle subcommissies rapporteren aan de voorzitter evenementencommissie, welke tevens 

bestuurslid is namens de evenementencommissie. In dit verslag wordt op de belangrijkste evenementen 

van seizoen 2022-2023 teruggeblikt. 
 

Jeugd korfbaltoernooi 

Na twee jaar geen doorgang te hebben gehad wegens de destijds geldende coronamaatregelen, kon in 

2022 het jeugd korfbaltoernooi eindelijk weer plaatsvinden. 14 verenigingen met in totaal 58 

deelnemende teams kwamen op 3 september naar sportpark Spoorzicht. Door het op het laatste moment 

afzeggen van enkele teams moest er wat geschoven worden in de poules, maar de organisatie had alles 

keurig geregeld waardoor alle team met plezier het seizoen zijn begonnen. Zelfs het weer zat mee! 

Een samenloop van omstandigheden zorgde voor onduidelijkheid en miscommunicatie. Doordat het 

toernooi 2 jaar op rij niet had plaatsgevonden was het voor de voorzitter jeugd korfbal de eerste keer 

hierbij betrokken te zijn en was niet duidelijk wat van haar verwacht werd. Ook voor veel leden en hun 

ouders was dit evenement onbekend. Voor de doorgewinterde organisatie van het jeugdkorfbaltoernooi 

waren de meeste vragen vanzelfsprekend of men vond de nieuwe organisatiestructuur van de gefuseerde 

clubs wat omslachtig, zij waren immers gewend alles zelf te regelen. Uiteindelijk is dit tijdens de 

evaluatie, waar ook de voorzitter evenementcommissie bij aanwezig was, besproken en is er een 

duidelijker draaiboek voor de toekomst opgesteld.  
 

Sinterklaas 

Ook Sinterklaas kon na twee jaar afwezigheid weer een bezoek brengen aan SCMH. Met 4 pieten kwam 

hij voor de jongste jeugdleden naar het sportpark. Samen liedjes zingen, dansen en een spelletje doen. De 

cadeaus werden aan het eind uitgedeeld en door het enthousiasme hadden de kinderen bijna niet door dat 

Sinterklaas er weer vandoor ging.  

Sinterklaas en zijn pieten kwamen namens Stichting Spelend Kamperen. De kosten (€110,- excl. 

reiskosten) komen volledig ten goede van zomerkampen voor kinderen van de basisschoolleeftijd. Via 

Top1Toys vd Goor in Gemert waren de cadeaus geregeld. Dit was goed verzorgd, uitzoeken kon per 

leeftijdscategorie en geslacht en ze waren netjes ingepakt. 

De oudere jeugd mochten zelf een activiteit  ondernemen en kregen hiervoor een vergoeding à €3,- pp. 

Enkele teams hebben een dobbelspel gedaan, andere zijn gaan bowlen.  
 

 

 



Kamp 

Zoals vanouds stond het hemelvaartweekend bij de jeugd in het teken van kamp. De voetballers verbleven 

op het bekende terrein ‘de Strohalm’ in Mariahout. De korfbalsters waren te gast bij Scouting Veghel op 

het Dorshout.  

Het weer was dit jaar fantastisch! De zon scheen volop en de temperatuur was aangenaam. Perfect weer 

dus om de bossen in te gaan, spellen te doen in de trend van voetbal of korfbal en wedstijden in 

toernooivorm te houden.  

Ook de spooktocht was weer een giller dit jaar voor de korbalmeiden! Gespannen gingen zij de donkere 

bossen in en vol enthousiasme en opgelaten door de adrenaline kwamen zij er weer uit. De voetballers 

hebben zich in de avond vermaakt rond het kampvuur en met een leuke quiz. Op zaterdag rond het 

middaguur kwamen alle kinderen terug in Mariaheide. Waarschijnlijk zijn de meeste na een frisse douche 

en wat eten direct in slaap gevallen.  

De evaluatie van beide kampen moet op het moment van schrijven nog plaatsvinden.  
 

Overige (kantine) feesten 

Afgelopen seizoen zijn er een aantal kantinefeesten georganiseerd door de ‘feestcommissie’. Op 2 

oktober vond de clubdag plaats met als thema Oktoberfest. Voorheen was de clubdag opgezet als 

sponsormiddag, geregeld door de sponsorcommissie. Dit seizoen was de insteek net iets anders. 

Sponsoren werden uiteraard wel uitgenodigd, maar vooral de leden stonden centraal. Het onderdeel van 

de onthulling van de nieuw shirts van SCMH voetbal 1 nam de sponsorcommissie voor zijn rekening en 

de overige organisatie de evenementencommissie. Naast muziek, drank en hapjes was er ook een loterij 

met diverse gesponsorde items.  

Op vrijdag 2 december werd er een feestavond met een lichtelijk Braziliaans tintje georganiseerd, passend 

bij EK wedstrijd van die avond. Na het toernooi van vrouwen voetbal 18+ barstte het feest los en waande 

men zich in de salsa en sombrero’s.  

Carnavalsdonderdag stond de kantine vol verklede leden en prins Tijn d’n Urste met gevolg. De nieuw 

aangeschafte lampen verlichtte de kantine in alle kleuren en zorgde voor een feestelijke sfeer.  

Het 4e feest dat door deze commissie werd georganiseerd was de vrijwilligersavond. Een jaarlijks 

terugkomend evenement om de vrijwilligers van de club te bedanken voor hun inzet. Ieder jaar is er ook 

een spelelement. Dit jaar was dat een pub quiz, welke goed ontvangen was door het publiek. De opkomst 

was erg hoog in vergelijking met andere jaren. Dat dit een goed teken voor de club en de betrokkenheid is 

staat vast. Hopelijk mogen we komend jaar nog meer vrijwilligers ontvangen deze avond! 

Als laatste heeft de feestcommissie de seizoensafsluiting voor de senioren verzorgd. Op de laatste 

thuisspeeldag van beide eerste teams, 21 mei, genoten de leden van de zon op deze Italiaanse middag. 

Door Lazzarella uit Erp werden verse steenovenpizza’s gebakken. Hiervoor diende men zich vooraf aan 

te melden en te betalen. De inschrijving verliep nog niet helemaal soepel en daar dient volgend jaar 

vooraf extra aandacht aan besteed te worden. Verder was de middag zeer geslaagd. De zon, de 

gezelligheid, het kampioenschap van senioren 2 korfbal en de muzikale ondersteuning van zanger 

Gewoon Erik maakte het een topdag!  

 

Het afgelopen seizoen konden de evenementen weer doorgaan zonder met extra corona-maatregelen 

rekening te moeten houden. Dit heeft het clubgevoel goed gedaan en de geslaagde evenementen geven 

een positieve vooruitblik voor komend seizoen. Er zijn zeker nog verbetermogelijkheden op verschillende 

vlakken. Enkele evaluaties moeten nog plaatsvinden. Moeizaam verlopen punten zullen kritisch bekeken 

worden. Communicatie is hierbij het belangrijkste punt en kon bij meerdere evenementen beter. Zowel de 

communicatie intern, zoals zaken op elkaar afstemmen, als communicatie extern, zodat men tijdig op de 

hoogte is van een komend evenement en de mogelijkheid tot deelname hieraan. Denk hierbij aan niet 

reguliere leden, zoals steunende leden of vrijwilligers. Ook zij horen bij de club en zijn zeker welkom bij 

de nevenactiviteiten.  

 

Sportkantine 

2022-2023 was een goed seizoen voor de kantine. Door een geweldig team van vrijwilligers hebben we 

weer veel mensen kunnen voorzien van een hapje en een drankje. Vooral de senioren seizoensafsluiting 

van 21 mei was erg geslaagd. De feestcommissie had een pizzabakker geregeld die op het sportpark 

pizza’s kwam bakken en er kwam een zanger. De sfeer zat er goed in en jong en oud genoot van een 

heerlijk (mid)dagje bij SCMH. 

Voor de verkoop zijn er wat dingen bijgekomen zoals witbier op de tap, Stelzz, broodjes gezond, en een 

nieuwe koffiezetter voor grotere hoeveelheden filterkoffie. We zijn ook bezig om de donderdagavond in 



de kantine wat op te krikken. Om meer mensen te trekken zijn de prijzen voor die avond aangepast en zijn 

er gratis hapjes. Als volgend seizoen ook de lagere elftallen gaan trainen op donderdagavond moet het 

zeker gezellig worden! 

Nieuw is ook de geluidsinstallatie met een soort Spotify, een duidelijke verbetering voor zowel binnen als 

buiten! Want ook de beide terrassen zijn voorzien van boxen, waardoor we ook daar een 

(achtergrond)muziekje kunnen laten horen. 

Maar ook voor de kantine blijven er altijd wensen. Bovenaan het lijstje staat de verlichting en het plafond 

aanpakken in de kantine. Dit laatste vooral voor de akoestiek en de verlichting om nog meer sfeer te 

kunnen creëren. Verder willen we op wat langere termijn de bar gaan verbouwen, zodat er wat meer 

ruimte is om achter te werken en hij weer voor jaren mee kan. De eerste ideeën zijn er en gaan verder 

uitgewerkt worden. 

Iedereen bedankt voor de hulp! Als er nog mensen zijn die ook een handje willen helpen in de kantine 

meld je dan aan! 

 

Facilitair 

Ons mooie sportpark is in deze jaargang ook weer onderhouden door vele vrijwilligers. 

De maandag ochtend ploeg heeft de velden en het materiaal onderhouden. Het onderhoud aan het groen is 

ook doorgegaan. Door de gemeente wordt het maaien van het gras verzorgd. Sinds dit jaar door een 

robotmaaier. Dat houdt ook in dat de velden vrij dienen te zijn van obstakels. Dat vergt aandacht van alle 

betrokkenen, het aanpassen van het gedrag en discipline om na de training alles op te ruimen. De goaltjes 

op de verharding of achter de heg. Netten omhoog hangen en alles van de velden af halen. Helaas komt 

het nog steeds veelvuldig voor dat het opruimen niet, of onvoldoende, is gebeurd waardoor de 

robotmaaier vastloopt en schade oploopt. Hierbij wederom een oproep om de velden schoon en 

opgeruimd achter te laten na het gebruik. 

Vast onderdeel van het onderhoud is ook het schilderwerk, ook dat is wederom uitgevoerd in 2022 en 

vindt in juni 2023 ook weer plaats. 

Afgelopen seizoen is voor het eerst het kunstgrasveld voor het korfbal gebruikt. Op dit moment wordt de 

laatste hand gelegd aan het scorebord met reclame. Ook zal het hekwerk rondom het veld voorzien 

worden van reclame. 

Nadat in de zomer van 2021 de keuken is verbouwd is afgelopen winterstop alsnog de koeling vervangen 

door een nieuwe koelcel. De oude koelcel is stukgegaan en was niet meer te repareren. Met het vervangen 

van de koeling is ook meteen de bier toevoer aangepast. De fusten staan nu in de koeling. De aanleg van 

de wtw-installatie is afgelopen jaar ook afgerond, daardoor zitten we nu in een goed geventileerde 

kantine.  

Een al lang gekoesterde wens, komend vanuit vele klachten, is de aanpassing van de geluidinstallatie. De 

complete binnen en buiteninstallatie is vernieuwd waardoor wij nu allemaal kunnen genieten van het 

goede geluid. Ook zijn de beide terrassen meteen van geluid voorzien. Daar was nu de kans voor. 

Het afgelopen jaar hebben we gezamenlijk weer de nodige verbeteringen en vernieuwingen aangebracht 

met hulp van vele vrijwilligers. Helaas is één trouwe vrijwilliger van onze commissie afgelopen jaar 

overleden, Harrie Heerkens. 

Voor aankomend jaar zijn er ook weer voldoende plannen, daarover meer in de ALV, met toelichting. 

 

Leden 

Momenteel heeft SCMH 555 leden, onderverdeeld in: 

SCMH voetbal: 

155 jeugdleden 

173 seniorenleden 

69 steunende leden 

 

SCMH korfbal 

69 jeugdleden 

83 seniorenleden 

6 steunende leden 

 

Daarnaast kent SCMH 219 vrijwilligers. Dit zijn o.a. (actieve)leden, maar ook niet-leden welke hun 

steentje bij SCMH willen bijdragen. 

 



Slotwoord 

Zoals in alle commissieverslagen is te lezen kunnen we terugkijken op een mooi seizoen. Er is bij de 

diverse commissies niet stilgezeten en er zijn plannen gemaakt voor het nieuwe seizoen. 

We zijn een groeiende club, waar saamhorigheid voorop staat. Dat spreekt mensen aan, waardoor ze de 

weg naar SCMH weten te vinden. We moeten er met zijn alle voor zorgen dat dit ook zo blijft. Want hoe 

mooi is het om samen de club SCMH te vormen. 

Voor nu wensen we iedereen een fijne vakantie. Zorg dat de batterij weer opgeladen is om er seizoen 

2023-2024 weer een sportief seizoen van te maken, met zijn allen! 

 

 

Voorzitter       Secretaris 

Will Kemps       Femke van der Velden  

 

 

 


